



Questions and Answers 2:	Questions et réponses 2:
<p>Q1. Since CSA will be providing a single editorial resource, will that be sourced internally, or are you looking at outside suppliers? I have a team of science writers and editors that have performed several projects for CSA in the past (e.g., the Federal Space Map, Innovation in the Canadian Space Sector, etc.) so we are familiar with the subject matter and how to make it compelling for a wide range of readers.</p> <p>Is there a process to follow for applying to be this editorial resource? If you would like additional credentials, I can send them.</p> <p>A1. At this time, CSA anticipates internal resources to fulfill the editorial function.</p>	<p>Q1. Puisque l'ASC fournira une ressource éditoriale unique, est-ce que celle-ci sera fournie à l'interne, ou cherchez-vous des fournisseurs à l'externe? J'ai une équipe de journalistes et de rédacteurs scientifiques qui ont effectué plusieurs projets pour l'ASC dans le passé (par ex., la Carte des activités spatiales fédérales, l'Innovation dans le secteur spatial canadien, etc.) alors nous sommes familiers avec le sujet et comment le faire captivant pour une large gamme de lecteurs.</p> <p>Y at-il un processus à suivre pour postuler pour être cette ressource éditoriale? Si vous souhaitez des références additionnelles, je peux les envoyer.</p> <p>R1. Pour l'instant, l'ASC prévoit que des ressources internes rempliront la fonction éditoriale.</p>